



Standard Chartered Cathay Mastercard®

The St. Regis Dining Offers

Terms and conditions

Promotion

The Standard Chartered Cathay Mastercard – The St. Regis Dining Offers (“**Promotion**”) comprises of the offers under Offers (the “**Offer**”) and the promotion period of the Offer runs from 31 January 2024 to 31 July 2024, both days inclusive (“**Promotion Period**”).

Offers

Offer 1

Cardholders of Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Private (“**Selected Eligible Cardholders**”) can enjoy an exclusive 5-course set menu at HKD2,088 plus 10% service charge available on lunch and dinner period in L’Envol;

Offer 2

Cardholders of Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Private (“**Eligible Cardholders**”) can enjoy a complimentary glass of house wine or fresh juice for ordering selected 3-course set lunch menu at HKD388 plus 10% service charge or 3-course dinner menu at HKD588 plus 10% service charge in The Drawing Room.

Black-out period

Offer 1

14 February, 31 March and 12 May 2024

Offer 2

14 February and 12 May 2024

Terms of Promotion

Offer 1

1. A maximum of up to two items from the exclusive 5-course set menu can be changed per reservation.
2. Outside food items are not allowed.
3. Families with children aged 12 and above are welcome.
4. While seating requests are taken note of, specific seating arrangements cannot be guaranteed.

Offer 1 and 2

1. The Offer can be used simultaneously and cannot be exchanged or refunded in cash.
2. Merchant related terms and conditions, if any, shall be applicable to Eligible Cardholders.
3. Advance reservations are required.
4. Promotion applies for dine-in only, subject to availability.
5. Please settle the whole payment with an Eligible Card to enjoy the offer.
6. There is no limit to the number of Offer that can be enjoyed within the Promotion Period.
7. Eligible for Asia Miles earning.
8. Corkage fee is HKD1,000 for one 750ml wine bottle, limited to one bottle per table.
9. Corkage fee will be waived if guest purchase a bottle starting from HKD1,000 in the restaurant.
10. The restaurant reserves the right to cancel reservations for late arrivals (15 minutes or more after the reservation time).
11. Restaurant reserves the right to make changes to menu based on seasonality and availability.
12. This offer cannot be combined with other promotions or benefits. Marriott Bonvoy™ members will not earn points through this Offer.
13. The dress code is smart casual, and gentlemen are kindly requested to wear long trousers, covered shoes, and sleeved shirts.
14. Eligible Cardholders understand and accept that Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (“the Bank”) and Asia Miles Limited (“AML”) are not the supplier of the Offer. The Bank and AML shall bear no liability relating to any aspect of the Offer, including without limitation, their quality, supply, descriptions of the Offer provided by the relevant suppliers(s), false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorised representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Offer or in making available the Offer by the relevant suppliers, their respective employees, officers and/or agents. The use of the Offer is subject to the terms and conditions as stipulated by the relevant suppliers.
15. In case of discrepancy between the English version and Chinese translation of these terms and conditions, the English version shall prevail.
16. The Bank and AML reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice. Any benefit or promotional offer for Eligible Cardholders is subject to availability and the Bank and AML may change such offer at their sole discretion from time to time without notice to Eligible Cardholders. In case of disputes, the Bank, AML and The St. Regis Hong Kong’s decision shall be final and conclusive.

渣打國泰 Mastercard®

香港瑞吉酒店餐飲優惠

條款及細則

推廣優惠

渣打國泰 Mastercard - 香港瑞吉酒店餐飲優惠 (「**推廣優惠**」) 的推廣期為 2024 年 1 月 31 日至 2024 年 7 月 31 日，包括首尾兩天 (「**優惠期**」)。此推廣優惠包括優惠部份所指之優惠 (「**優惠**」)。

優惠

優惠一

渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財客戶 (「**指定合資格信用卡客戶**」) 於 L'Envol 法國餐廳享用午餐或晚餐，可以 HKD2,088+10%服務費，品嚐專屬五道菜套餐；

優惠二

渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財客戶 (「**合資格信用卡客戶**」) 於 The Drawing Room 大堂酒廊，享用指定三道菜午餐(價值 HKD388+10%服務費)或三道菜晚餐 (價值 HKD588+10%服務費)，可以免費獲享餐酒或鮮果汁一杯。

優惠不適用於下列的日子

優惠一

2024 年 2 月 14 日、3 月 31 日及 5 月 12 日

優惠二

2024 年 2 月 14 日及 5 月 12 日

優惠條款及細則

優惠一

1. 每次預訂最多可更改專屬五道菜套餐中的其中兩項。
2. 不允許攜帶外來食品。

3. 歡迎由成人同行的 12 歲或以上小童。
4. 雖然我們會記錄座位要求，但不能保證特定的座位安排。

優惠一及二

1. 優惠可同時使用，但不可兌換現金或退款。
2. 與夥伴商戶有關的條款與條件（如有）適用於合資格信用卡客戶。
3. 需提前預訂。
4. 優惠僅適用於堂食，並視乎供應情況而定。
5. 需以合資格信用卡繳付全額款項，方可享有優惠。
6. 優惠期間可享優惠次數不限。
7. 可賺取「亞洲萬里通」里數。
8. 一瓶 750 毫升葡萄酒的開瓶費為 HKD1,000，每桌只限一瓶。
9. 於餐廳購買一瓶價值 HKD1,000 或以上的酒，可獲免開瓶費。
10. 餐廳有權取消遲到（比預約時間晚 15 分鐘或以上）的預訂。
11. 餐廳保留根據季節和供應情況更改菜單的權利。
12. 此優惠不能與其他促銷或優惠同時使用。萬豪旅享家™ 會員無法透過此優惠賺取積分。
13. 服裝要求為商務休閒裝，男士請穿長褲、包趾鞋和有袖襯衫。
14. 合資格信用卡客戶明白及接納渣打銀行（香港）有限公司（「銀行」）及亞洲萬里通有限公司（「亞洲萬里通」）並非優惠之供應商。因此，有關供應商、其員工或代理人所提供之優惠的各方面，包括但不限於質素、供應量、供應商的優惠說明、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未獲授權的陳述、不良營商手法或誘導，銀行及亞洲萬里通毋須負上任何責任。優惠的行使須遵守相關供應商所訂明的條款及細則。
15. 如英文版本和中文版本的條款和條件有任何差異，則以英文版本為準。
16. 銀行和亞洲萬里通保留隨時更改、延長、終止和/或取消本優惠或修改相關條款及細則的權利。為合資格信用卡客戶提供的任何優惠視乎供應情況而定，銀行及亞洲萬里通可隨時酌情更改該等優惠，恕不另行通知。如有任何爭議，銀行、亞洲萬里通及香港瑞吉酒店保留最終決定權。